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Z Á P I S N I C A 
z mimoriadneho zasadnutia komisie finančnej a správy majetku MsZ 

v Galante, konaného dňa 22.11.2016 o 16.00 hod. v zasadačke MsÚ Galanta 
 
Prítomní: 

Predseda finančnej komisie: Peter Závodský 

Členovia finančnej komisie: Ing. Zoltán Horváth 

 Ing. František Gaulieder 

 Mgr. László Biró 

 PaedDr. Peter Černý  

  

Zapisovateľka finančnej komisie: Mgr. Katarína Kluchová 
 

Ospravedlnení: MUDr. Richard Šimajlak  

 PhDr. Marta Vajdová  
Program: 
1) Zahájenie 
2) Správa hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na rok 2017 
3) Rôzne 
4) Záver 
 
K bodu č. 1: 

 
Predseda komisie p. Peter Závodský privítal všetkých prítomných na zasadnutí komisie, 
oboznámil ich s programom a zahájil rokovanie. 
Okrem členov finančnej komisie MsZ boli prítomní Ing. Juraj Srnka, PhD.- vedúci fin. a maj. 
odd., MVDr. Gábor Pallya – hlavný kontrolór mesta, Zsolt Takáč – viceprimátor mesta. 
 
 
K bodu č. 2: 
Správa hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na rok 2017 
 
K predloženej správe odzneli v rozprave nasledovné pripomienky: 
P. Závodský: 
- správa hlavného kontrolóra je v štádiu návrhu 
- časť kapitálových výdavkov je krytá prebytkom rozpočtu r. 2016 a rezervným fondom, ale 

nie je ešte schválený záverečný účet mesta – nedajú sa zapracovať 
- kapitálové príjmy nie sú ničím podložené, ani hodnota nadbytočného majetku nepostačuje 

na krytie 
- sú dve možnosti: kapitálové výdavky vyňať z rozpočtu, nechať prebytkový rozpočet a dať 

do rozpočtu v marci r. 2017, kedy bude schválený záverečný účet mesta; alebo príjmy 
presunúť niekam inam. Navrhuje presun do finančných operácií. 

 
Mgr. Biró: 
- nesúhlasí, aby sa všetky kapitálové výdavky vynechali, obáva sa, že nebude potom nič 

zrealizované v r. 2017 



2 

- zaujímal sa, aká suma finančných prostriedkov sa čerpala zo schválených kapitálových 
výdavkov na r. 2016 

- oddelenie rozvoja mesta je poddimenzované 
 
Ing. Srnka, Phd: 
- určite nie sú všetky kapitálové výdavky vyčerpané 
 
P. Závodský: 
- navrhne pri schválení záverečného účtu, aby výdavky, ktoré boli plánované a kryté 

rozpočtom v r. 2016 sa presunuli do r. 2017 
- mesto plánuje v rozpočte na r. 2017 vklad do fondov Galandie vo výške 0 €, je jasné, že tam 

0 nebude 
 
Ing. Srnka, Phd: 
- konateľka spol. Galandia pýtala po zasadnutí finančnej komisie na rok 2017 do rozpočtu 
40.000 € (kvartálne po 10.000 €) 
 
Ing. Horváth: 
 - schválením rozpočtu na rok 2017 nebude vytvorená žiadna rezerva, z čoho bude Galandia 

riešená? 
- schválením rozpočtu je „pochovaný“ rok 2017 z hľadiska prípravy a realizácie vážnych vecí 

(nájomné byty, cyklotrasa), nie sú na to v rozpočte finančné prostriedky 
 
Ing. Gaulieder: 
- poukázal na nezodpovedný prístup k riešeniu problémov, ktoré má mesto 
- vedenie mesta nemá pripravenú žiadnu koncepciu, žiadne programy 
- na zodpovednosť budú braní poslanci 
 
Mgr. Biró: 
- je potrené schváliť nejaké finančné prostriedky na chod Galandie 
 
P. Závodský: 
- navrhuje rozpočtovať pre Galandiu len 10.000 € (k termínu schvaľovania záverečného účtu 

mesta) 
- ohľadom zodpovednosti poslancov – poslanci vyvinuli pri tvorbe rozpočtu takú mieru 

zodpovednosti ako ešte nikdy, v opačnom prípade by nebol rozpočet resp. by nebol správny 
- preveril príjmy a vytvoril objem finančných prostriedkov na rozdelenie kapitálových 

výdavkov 
- snahou bolo, aby bola vôľa poslancov prenesená do rozpočtu na rok 2017 
- to, že na úrade koncepčne nepracuje, nemôžu poslanci ovplyvniť 
- chýba leaderská koncepcia, poslanci ju nedokážu nahradiť 
- cesty a chodníky by sa mali opravovať z mimorozpočtových zdrojov 
 
Ing. Horváth: 
- najdôležitejší materiál neriadi primátor 
- malo by byť navrhnuté uznesenie na mimorozpočtové zdroje 
 
Zs. Takáč: 
- v konečnom dôsledku budú poslanci zodpovední za rozpočet 
- ľudia očakávajú riešenie Galandie, nebolo ani zvolanie odbornej komisie ku Galandii 
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 Finančná komisia navrhuje predložiť k návrhu rozpočtu na rok 2017 a MsZ na 
schválenie nasledovné: 
- odporúča ponechať v rozpočte pôvodné kapitálové príjmy vo výške 150.000 €, rozdiel 

vo výške cca 557.000 € presunúť do finančných operácií 
- odporúča rozpočtovať na zabezpečenie chodu Galandie finančné prostriedky vo 

výške10.000 € 
 
Finančná komisia navrhuje nasledovné nápravné opatrenie:  
 Tvorba rozpočtu mesta aj všetkých rozpočtov napojených na mestský rozpočet 
(MsKS, TSMG, SŠZ, DD-Patria, školstvo) musia byť prekonzultované s hlavným 
kontrolórom mesta a finančnej komisii bude poskytnuté písomné stanovisko hlavného 
kontrolóra ku každému rozpočtu (návrh rozpočtu, úprava rozpočtu, analýza 
hospodárenia, záverečný účet). 
V prípade, ak bude finančná komisia prerokovávať materiál, ktorého súčasťou bude 
stanovisko hlavného kontrolóra, odporúča, aby bol na zasadnutie finančnej komisie 
prizývaný aj hlavný kontrolór mesta.  
Finančná komisia odporúča opatrenie pripraviť ako formu uznesenia na zasadnutie 
MsZ k schváleniu.  
 
 

Finančná komisia žiada Mgr. Petra Koleka – člena odbornej komisie na riešenie 
TC Galandia a predsedu dozornej rady, aby zvolal ustanovujúcu schôdzu komisie za 
účelom stanovenia predsedu komisie, prijatia účasti resp. neúčasti v komisii 
a finančného ohodnotenia členov komisie.  
Finančná komisia zároveň žiada prednostu MsÚ, aby oznámil poslaneckému zboru, kto 
je osobou menovanou do odbornej komisie za MsÚ.  
 
 
Predseda finančnej komisie poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí komisii a ukončil 
zasadnutie.  
 
  
 Peter Závodský v.r. 
 predseda komisie 
 
 
 
 
Zapisovateľka: Mgr. Katarína Kluchová 


